
Zápisnica z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

26.11.2024 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 20,00 hod. 
Prítomní poslanci: Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján  

                                 Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci:  

Hostia: Mgr. Mária Rypáková, Bc. Soňa Tkáčová, Bc. Martina Tkáčová, Ing. Juraj 

Brziak 

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie projektu ZŠ v Kvačanoch s názvom „Spoločne v digitálnom priestore“. 

3. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Obce Kvačany č.  1/2019 

o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, 

ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany. 
4. Rôzne. 

5. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,00 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Miroslavu Sihockú a Adrianu 

Bošancovú. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková, 

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 
Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok.  

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková, 

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Príchod poslanca Lasáka. 

2.  Starosta odovzdal slovo p. riaditeľke ZŠ Mgr. Márii Rypákovej, ktorá prítomných oboznámila 

s podaním žiadosti o nenávratný finančný príspevok /NFP/ k projektu s názvom „Spoločne 

v digitálnom priestore“, kde je potrebné schválenie spolufinancovania vo výške 4.670,4784 €. 

Starosta následne prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o predložení žiadosti o NFP za účelom 

realizácie projektu: „Spoločne v digitálnom priestore“, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje poskytnutie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu vo výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP 

v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci vo výške 4.670,4784 €.  

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



3. Starosta odovzdal slovo p. riaditeľke ZŠ Mgr. Márii Rypákovej, ktorá oboznámila prítomných 

s návrhom dodatku, ktorý rieši navýšenie sumy stravného a to z dôvodu prechodu do 3. 

potravinového pásma, kde je navýšenie stravnej jednotky o 0,20 €. Tak isto ide o návrh na príspevok 

na réžiu, ktorá sa minulý rok nevyberala, nakoľko sa hradila z dotácie z úradu práce. Poslanci sa 

zhodli na tom, že je potrebné na nasledujúce obecné zastupiteľstvo zavolať aj vedúcu a kuchárku 

školskej jedálne, aby vedeli poslancom odpovedať na niektoré otázky, ktoré sa jednali priamo 

jedálne. Tak isto poverili hlavnú kontrolórku obce na vykonanie kontroly hospodárenia v školskej 

jedálni. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh Dodatku č. 5 k Všeobecne záväznému nariadeniu Obce 

Kvačany č.  1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje hlavného kontrolóra obce Kvačany k vykonaniu kontroly 

hospodárenia v školskej jedálni – k nahliadnutiu do dokladov za časové obdobie 9-11/2024.   

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starostu informoval poslancov, že každý rok sa schvaľuje príspevok pre P. Burdela na liečebné 

pomôcky, s ktorým je rátané v rozpočte na rok 2024. S príspevkom poslanci súhlasili. Následne 

prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh a schvaľuje jednorazový príspevok pre Pavla 

Burdela na liečebné pomôcky vo výške 500 €, 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Poslanec R. Lasák navrhol navýšenie mzdy starostovi obce, na základe jeho celoročnej práce. Po 

dohode poslancov na sume, prečítal návrh uznesenia:   

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh a schvaľuje navýšenie mzdy starostovi obce 

Jozefovi Grúňovi na obdobie dvoch mesiacov 11/2024 a 12/2024 o 50 %.  

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, PaedDr. Jana Odleváková,  

                                                Mgr. Ján Rypák, Bc. Ján Gerát, Miroslava Sihocká, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,00 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

Overovatelia:  

     

Miroslava Sihocká                 ........................................ 

 

Adriana Bošancová                   ........................................ 


